
Epidemiudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 30. november 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EPI alm. del

Spørgsmål 43
Hvad er ministerens holdning til og forklaring på, at trods regeringens forsikringer om, 
at kommunerne som følge af corona-situationen er blevet kompenseret for yderligere 
rengøring i daginstitutioner og på skoler og ressourcer til flere ansatte, så børn kan 
opdeles i mindre grupper, så gør flere institutioner og kommuner fortsat gældende, at 
de ikke er kompenseret tilstrækkeligt, jf. f.eks. artiklerne ”Kommunekassen lægger ud for 
covid-19” i Fyens Stiftstidende 26/11-21 og ”Millionerne er rullet ud af kommunekassen 
under pandemien” fra sn-nyt 26/8-21?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 13. december 2021.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Stinus Lindgreen
formand
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